



## LiMUR-möte, Medicinska Föreningen

**Onsdag den 30 september kl. 17:15**

Lokal: Humle, zoom.us

1. Mötet öppnas 17:16
2. Val av sekreterare  
Thea Sandqvist väljs till sekreterare
3. Val av justeringsperson  
Lisa Boberg väljs till justerare
4. Närvarande  
Tilda Jalakas, Thea Sandqvist, Parvin Abbasi (på zoom), Lisa Boberg, Jennifer Joki, Eva Tamas (punkt 1-9)
5. Föregående mötesprotokoll  
Ingen har någonting att anmärka på
6. Fastställande av dagordningen  
Läggs till: krav på föreläsare som ny punkt 8 och justerar dagordningen därefter.  
Flyttas: implementering till canvas till ny punkt 9 och justerar dagordning därefter.  
Läggs till: sexårigt läkarprogram och under övriga frågor
7. Hälsorunda
8. Implementering av Canva på K6  
Har börjat komma rykten om att canvas har börjat implementeras på K6. Det stämmer inte alls. Det som händer just nu är att en pilotgrupp med lärare och administratörer får information och introduktion till systemet. Är precis som förut på K1 och K9 som det är



undervisningsmoduler och på K6 testas för bedömning. OBS ej implementering, enbart pilotprojekt.

## 9. Inspelning av föreläsningar efter Covid-19

Information från K3: Inspelade FL kommer upp sent, det är dålig ljud och bild och många lärare har problem och förstår inte riktigt tekniken. Eva Tamas berättar att LiU tillhandahåller teknik och information om hjälp. Är egentligen lätt för föreläsare att få hjälp om de bara säger till. Ett streamingrum är färdigt, två till är på gång.

Viktigt att skilja på zoom- och tekniska brister eller är det föreläsare som inte har bra föreläsningar. Tamas säger att hon nog tror att vi har många föreläsningar som inte är av värde. Just nu är det väl mer att föreläsares tekniska utrustningar. Jennifer tar tillbaka detta till kursen och sen diskuterar med Thea för återkoppling till temtaggrupperna.

## 10. Föregående period

- 10.1. TRaM: temagrupsrepresentanter tillsatta. Ska försöka fixa informationstillfälle om nya sexåriga läkarprogrammet.
- 10.2. Läkarprogramsmöte: man får gärna läsa protokollet. Diskussion om hybridläge.
- 10.3. KRaM: finns på slack! Jennifer skickar ut information till kursansvariga.
- 10.4. PUL: sammanfattat och finns på SLACK. Inspelade FL är klart!
- 10.5. FUM:temagrupsreppar valdes, utbildningsforum är strukna
- 10.6. Consensus-UU: Finns på slack!
- 10.7. IKT-möte: Prat om streamingrummen!

## 11. Kommande period



11.1. NatLäk

11.2. OMSiS Stockholm

12. OMSiS Örebro! Lisa och antingen Lisa/Tilda.

13. OMSiS vt20 Linköping: datum för OMSiS prel 6-7 mars, Tilda tar med till styrelsen och hoppas de också tycker det är bra.

14. Tillsättning av poster Consensus

Vi går igenom de olika posterna som behöver tillsättas och prioriterar vilka vi vill tillsätta:

Kompetensråd för läkarprogrammet – Tilda eller Parvin eller båda

Styrgrupp för Clinicum – Jennifer kan tänka sig!

Clinicums grupp för visualisering – Förslag att Anna kontaktar SweSM-jr-gänget

LISAM informationsplattform – Thea kan tänka sig

Lisa kopplar tillbaka till Anna

15. Inspelning av föreläsningar efter Covid-19. Bordläggs.

16. Övriga frågor

16.1. Sexårigt läkarprogram: Thea informerad.

16.2. Information inför OSCE-övning: Tilda hade möte med Katarina på clinicum inför OSCE-tentan. Vi behöver ha koll på att det inte anhopas sig i folksamlingar och att saker läggs tillbaka på rullborden i slutet av dagar.

17. Utvärdering av mötet

18. Nästa möte 26 oktober. Parvin är fikaansvarig!



19. Mötets avslutande 18:45